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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Christina Harjulin justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 2 juni kl. 9:30. Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2010-05-31 
Pensionärsrådet tog åter upp frågan om när träningsplatsen för äldre i Tessinparken kommer att 

färdigställas samt eventuell sponsring. Marianne Snell hade inte någon ytterligare information i 

denna fråga. Mötet påtalade åter att sopmajorna i Tessinparken är för små. De töms visserligen 

även på helger men räcker likväl inte till. Även andra parker såsom Gustaf Adolfparken och 

platsen vid Svea Torn skulle behöva ha tätare tömning av sopmajor.  Betydelsefullt att 

sopmajorna har lock så att inte fåglarna kommer åt. Förslag på att sandlådorna som används 

vintertid används som sopmajor sommartid.  Plats för sopsortering ser även ofta mycket skräpiga 

ut. I övrigt framkom inga synpunkter på föregående protokoll, protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 4. Rapport från vård och omsorgsboenden 
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 Rapport från Kampementet av Yvonne Wendt Lundborg. Ingen politiker deltog i 

förtroenderådets möte. Ett givande och trevligt möte. Omvårdnadspersonal på Kampementet 

kommer att gå en kurs i palliativ vård under hösten. Avtalsuppföljningen på Kampementet 

resulterade i en handlingsplan. De brister som upptäcktes ska senast vara korrigerade fram 

till nästa avtalsuppföljning. 

 Rapport från Rio vård och omsorgsboende av Christina Harjulin. Ingen politiker deltog i 

förtroenderådets möte. Stort engagemang kring kostprojektet från både boende, personal och 

anhöriga. Monica Hjelm, verksamhetschef går i pension den 1/9. Ersättare ännu inte utsedd. 

Christina upplever att stämningen just nu är lite tung på Rio vård och omsorgsboende. Bland 

annat har det tidigare varit problem med telefoner som inte fungerat.  

 Rapport från Linnégården av Ingrid Stockman. Personalplaneringen inför sommaren ser bra 

ut. Det har varit en kulturvecka på Linnégården under maj med en rad olika aktiviteter. 

Linnégården blev inte helt godkända vid Attendos egenkontroll, men endast smärre 

korrigeringar behövdes för att så skulle ske. Marianne Snell meddelade att upphandlingen nu 

är avslutad och att Linnégården övergår till ny entreprenör, Carema Care den 1/11.  

 Rapport från Rio servicehus av Ulla Löfberg. Rio övergår den 1/1 2011 till att bli 

trygghetsboende. Detta innebär att MiCasa kommer att vara ansvarig för alla frågor som rör 

fastigheten och dess hyresgäster. Möten kring omvandlingsprocessen hålls regelbundet för 

dem som bor på Rio idag. Lägenheterna kommer att renoveras i samband med 

omvandlingen.  När Rio servicehus har omvandlats till trygghetsboende kommer det att 

finnas en trivselvärdinna på Rio samt att en ” trivselavgift”  ingår i hyran. De som bor på Rio 

kommer att kunna välja utförare för eventuella hemtjänstinsatser.  
 Rapport från Kattrumpstullen av Margareta Thörnblom. Ett trevligt förtroenderådsmöte. 

Kattrumpstullen arbetar med att strukturen och styrningen skall vara lika på alla avdelningar. 

Kattrumpstullen har gjort en mindre undersökning för att ta reda på vilka aktiviteter de 

boende är intresserade av att delta i. Några boende äter lunch tillsammans i ett rum vid entrén 

en gång per vecka vilket är uppskattat. Mat till Kattrumpstullen levereras från köket på Röda 

Korsets sjukhus. Köket kommer att vara kvar ytterligare i tre år. Kattrumpstullen har en altan 

med fin utsikt. Mycket uppskattad och med sol hela dagen, ytterligare solskydd behövs dock. 

Sommarplaneringen när det gäller personal ser bra ut.  

 

§ 5. Övriga frågor 

 Marianne Snell informerade om att det kommer att finnas en ny tidschablon i Paraplyet för 

hemtjänstinsatser från 14/6. Syftet är att biståndshandledarnas bedömningar skall bli mer lika 

över hela staden. Det är möjligt att byta utförare för hemtjänstinsatser med någon dags 

varsel. Pensionärsrådet önskar i höst information från biståndshandläggarna om de nya 

tidsramarna för hemtjänstinsatser. Förslag även att olika utförare av hemtjänstinsatser bjuds 

in till pensionärsrådets möten. 

 Attendos avtal kring installation av apparatur till trygghetslarmet går ut den 31/10. 

Stadsdelsförvaltningen har inte förlängt avtalet utan denna tjänst kommer framöver att 

tillhandahållas av Trygghetsjouren. Attendo kommer dock fortfarande att vara det företag 

som rycker ut när en kund larmar. För denna tjänst förlängs Attendos avtal ett år. 

 Äldreförvaltningens rapport ”Granskning av profilboende för äldre personer med psykiska 

funktionshinder 2010, Linnégården” delades ut till pensionärsrådet medlemmar.  

 På pensionärsrådsammanträdet 16 augusti kommer presidiet att närvara. Frågor till presidiet 

skickas till Kerstin Kullberg, kerstin.kullberg@stockholm.se 

 

§ 6. Nästa sammanträde   
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Nästa sammanträde är den 16 augusti 2010. Lokal: Hjorten 

 

sekreterare: Kerstin Kullberg 


